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VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Nertsenkwekerijen  -  Vergunningen 

In de beleidsnota Dierenwelzijn 2014-2019 staat: “omwille van de negatieve gevolgen 
voor het dierenwelzijn van dit type houderij wordt een uitdovingsbeleid gevoerd waarbij 
uitbreiding van bestaande bedrijven en oprichting van nieuwe pelsdierhouderijen niet 
langer wordt toegestaan.”

In de beleidsbrief Dierenwelzijn 2017-2018 staat dat “een voorstel wordt uitgewerkt om 
alle activiteiten inzake de kweek van nertsen in Vlaanderen te laten uitdoven.”

Deze beleidsintenties hebben betrekking op de bevoegdheid van de minister van 
Dierenwelzijn.

Naar verluidt worden intussen nog steeds vergunningen afgeleverd voor uitbreiding van 
bestaande bedrijven. Vergunningen die ressorteren onder de bevoegdheid van de 
minister.

1. Hoeveel vergunningen voor uitbreiding, aanpassing of vernieuwing van 
nertsenkwekerijen werden de voorbije vier jaar aangevraagd?

2. Hoeveel vergunningen voor uitbreiding, aanpassing of vernieuwing van 
nertsenkwekerijen werden de voorbije vier jaar afgeleverd? Op hoeveel bijkomende 
nertsen hebben de respectieve vergunningen betrekking?

Graag een opdeling per jaar en aard van de vergunning.
Graag per bedrijf de omschrijving van de gevraagde en de toegestane vergunning alsook 
het aantal bijkomende nertsen en het totaalaantal nertsen .



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 357 van 7 maart 2018
van ELS ROBEYNS

Ik verwijs naar het antwoord op schriftelijke vraag nr. 217 van 8 januari 2018.


